
Protokól Nr 34 /202 1

z obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej Konstanein-Jeziorna w dniu 15 grudnia 2021 roku
o godz. 10-tej w sali posiedzeń urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy
ul. Piaseczyńskiej 77.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, II Zastępca Burmistrza Dariusz
Zieliński. Skarbnik Marta Niedzielska. Zastępca Skarbnika Katarzyna Żuber. Sekretarz
Bożena Pindelska, Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Jacek
Zielińska, Kierownik Wydzialu Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska —Su] i jej
Zastępca Elżbieta Bartoszewska. Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Edward
Skarżyński, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Magdalena Gołębiowska.
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska oraz mieszkańcy gminy.

Ad J — Otwarcie obrad.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady XXXIV
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 — Stwierdzenie kworum.

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (kopia listy- stanowi
załącznik do niniejszego protokołu).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że proponowany porządek obrad, który radni otrzymali
wraz z materiałami na sesję przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 32 sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy.

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności
i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.
0. Projekt uchwały w sprawic zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 20fl -2028.
11. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem

roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.
12. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok

2022:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami
informacyjnymi,
2)odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu,
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie
uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi



wnioskami.
5) głosowanie nad uchwałą budżetową

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2028
14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej

z przeznaczeniem na dopłatę do m ścieków dla samorządowego zakładu

budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2022 r

15. Projekt uchwały w sprawie zasad ustatania i przekazywania z budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od

towarów i usług związanego z działalnością statutową samorządowego zakładu

budżetowego — Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie.

ł6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 225/VI/22/2012 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2012 r. xy sprawie uchwalenia Statutu Zakładu

Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie.

17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych

na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udzialu

własności należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego - Zakład

Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2022.

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna nr

41 1/VI/33/2013 z dnia 15 maja 2013 r. w sprawie określenia przystanków

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina

Konstancin-Jeziorna oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.

19. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego

i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie zawodowe

nauczycieli w 2022 r.
20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów

Społecznych Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 202 1-2026.

21. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii

Gminy Konstanein-Jeziorna na rok 2022.
22. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin

Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości

Borowina w gminie Konstancin-Jeziorna. oznaczonej w ewidencji gruntów

i budynków jako działka ewidencyjna numer 67116 z obrębu 0010

Kawęczynek-Borowina.
23. Projekt uchwały xy sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy

Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej

w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka

ewidencyjna numer 66 z obrębu Ol-10.
24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej

położonej w Konstancinie-Jeziornie przy zbiegu ulic Bolesława Prusa i ulicy

Kościelnej, stanowiącej działkę ewidencyjną numer 25 z obrębu 03-09.

25. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń znajdujących

się w budynku Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna, położonych na częściach

działek ewidencyjnych nr 40/1, 34/2. 34/1, 33/ł, 33/2, 35/2, 35/ł, 38/1, 39/ł, 9/4

z obrębu 01-23 oraz na częściach działek ewidencyjnych nr 136/6, 129/4. 128/4.

125/4. 127/4. 126/4. 130/4 z obrębu Oł-14 w Konstancinie-Jeziomie, przy ni.

Piaseczyńskiej 77.
26. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 33/6 z obrębu ewid. Ol-06

w Konstancinie-Jeziornie.
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27. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 2311 z obrębu ewid. 03-ł I
w Konstancinie-Jeziornie.

28. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 3 16/VIII/23/2021 z dnia 29 stycznia
2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna.

29. Korespondencja.
30. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miej skiej zaproponowała, aby:

1) w punkcie 29 porządku obrad wprowadzić punkt pod nazwą: „Projekt uchwały
w sprawie przyznawania diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów osiedli
Gminy Konstancin-Jeziorna”,

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła powyższą
zmianę w porządku obrad.

2) xy punkcie 30 porządku obrad wprowadzić punkt pod nazwą: ..Projekt uchwały
w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji skarg, wniosków i petycji Rady
Miejskiej Konstandn-Jeziorna”.

W wyniku głosowania: za- jednoglośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła powyższą
zmianę w porządku obrad.

3) w punkcie 31 porządku obrad wprowadzić punkt pod nazwą: „Projekt uchwały
w sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna
z dnia 19 grudnia 2018 r., zmienionej uchwałą Nr 132/VIII/10/2019 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 września 2019 r.”

W wyniku głosowania: za- jednoglośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła powyższą
zmianę w porządku obrad.

Radna Aleksandra Kostrzewska zaproponowała, aby:

4) w punkcie 32 porządku obrad wprowadzić punkt pod nazwą. „Projekt uchwały
w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy
Konstancin-Jezioma ( BRM 392/2019)”.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska przyjęła powyższą
zmianę w porządku obrad.

Radny Bogusław Komosa zaproponowaŁ aby:

5) zdjąć z porządku obrad sesji projekty uchwał, które znajdują się w punktach 23. 24
i 27.

W wyniku głosowania: za- 4. przeciw -12. wstrzymało się -4 Rada Miejska nie przyjęła
zmiany polegąjącej na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nabycia do
zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej
położonej w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako
działka ewidencyjna numer 66 z obrębu 01-0 (pkt 23).
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W wyniku głosowania: za- 3, przeciw -14, wstrzymało się -4 Rada Miejska nie przyjęła

zmiany polegającej na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia

zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie przy zbiegu

ulic Bolesława Prusa i ulicy Kościelnej, stanowiącej działkę ewidencyjną numer 25 z obrębu

03-09 (pkt 24).

W wyniku głosowania: za- 6, przeciw -13. wstrzymało się -2 Rada Miejska nie przyjęła

zmiany polegającej na zdjęciu z porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzeimego dla działki o nr ewid.

23/l z obrębu ewid. 03-tł w Konstancinie-Jeziornie (pkt 27).

Z uwagi na przyjęte zmiany, dotychczasowe punkty 29 i 30 stają się punktami odpowiednio

33 i 34.

Dalszych propozycji zmian brak.

Wobec powyższego, Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad XXXIV sesji:

Ł Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej.

5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

7. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji tnansowej gminy, w tym

realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

9. Projekt uchwaly w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 202 l-2028.
II. Projekt uchwały w sprawie ustaLenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku

budżetowego 2021 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków.

12. Projekt uchwały w sprawie uchwaly budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2022:

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi.
2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu.
3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie

uchwały budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej,
4) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami.
5) głosowanie nad uchwałą budżetową.

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia \Vieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2028.
14. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej

z przeznaczeniem na dopłatę do I m 3 ścieków dla samorządowego zakładu budżetowego —

Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2022 r.
15. Projekt uchwały w sprawie zasad ustalania i przekazywania z budżetu Gminy

Konstancin-Jezioma środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od towarów

i usług związanego z działalnością statutową samorządowego zakładu budżetowego - Zaklad

Gospodarki Komunalnej w Konstanci nie-Jeziornie.
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16. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 225/VI/22/2012 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie.
17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na
pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych według udziału własności
należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki
Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2022.
18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna nr
411/VI/33/2013 z dnia 15 maja 2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych.
którch właścicieiem lub zarządzającym jest Gmina Konstancin-Jezioma oraz warunków
i zasad korzystania z tych obiektów
19. Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego
i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie zawodowe nauczycieli w
2022 r.
20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2021 -2026.
2ł. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Konstancin-Jeziorna na
rok 2022.
22. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jeziorna
prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Borowina w gminie
Konstancin-Jeziorna. oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka ewidencyjna
numer 67/ł 6 z obrębu 0010 Kawęczynek-Borowina.
23. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin-Jeziorna
prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej
w ewidencji gruntów i budynkówjako działka ewidencyjna numer 667 obrębu 01-10.
24. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
położonej w Konstancinie-Jezioniie przy zbiegu ulic Bolesława Prusa i ulicy Kościelnej.
stanowiącej działkę ewidencyjną numer 25 z obrębu 03-09.
25. Projekt uchwaly w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń znajdujących się
w budynku Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna, położonych na częściach działek
ewidencyjnych nr 40/ł, 34/2, 34/1, 33/1, 33/2, 35/2, 35/1, 38/1, 39/1. 9/4 z obrębu 01-23 oraz
na częściach działek ewidencyjnych nr 136/6, 129/4, 128/4, 125/4, 127/4, 126/4, 130/4
z obrębu 01-ł 4w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Piaseczyńskiej 77.
26. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla dzialki o nr ewid. 33/6 z obrębu ewid. 01-06
w Konstancinie-Jeziornie.
27. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego pLanu
zagospodarowania przestrzenxwgo dla działki o nr ewid. 23/1 z obrębu ewid. 03-l I
w Konstancinie-Jeziornie.
28. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 316/VIII/23/202] z dnia 29 stycznia 2021
r. Xv sprawie Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna.
29. Projekt uchwały w sprawie przyznawania diet sołtysom oraz przewodniczącym zarządów
osiedli Gminy Konstancin-Jeziorna
30. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji skarg, wniosków
i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jezioma
31. Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 24/yłłI/3/2018 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018 r., zmienionej uchwałą Nr 132/VIII/10/2019
Rady miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 19 września 2019 r.
32. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działałność Burmistrza Miasta i Gminy
Konstancin-Jezioma ( BRM 392/20 ł 9).
33. Korespondencja.
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34. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4- Prz;jęcie protolwiu z XXXII sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż nie wpłynęła żadna uwaga do projektu protokołu.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (20 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół

z obrad XXXII sesji Rady Miejskiej.

Ad S — Wystąpienia mieszkańców.

•„ Pani Czesława Gasik zabrała głos w sprawie projektu uchwały dot. planów budowy

sanatorium przy ulicy Wierzewskiego (pkt 27 porządku obrad) i przypomniała, iż

jest to piękna działka podarowana gminie przez profesora Weissa. położona w samym

sercu uzdrowiska, pięknie zalesiona. a na jej obszarze znajdują się stare, 100 letnie

drzewa. Kontynuując, Pani Gasik zauważyła, iż z uwagi na ogromny ruch w tej

okołicy oraz ciągłe ząjętą przez parkujące samochody ulicę Wierzejewskiego, nie

wyobraża sobie wycinki drzew na tym terenie, z uwagi na to również, iż to co

najcenniejsze w Konstancinie-Jeziornie. to wołne tereny zielone. Zwróciła się

również z apelem do mieszkańców i radnych o podjęcie dyskusji na temat wizji

uzdrowiska Konstancin, co zrobić, aby chronić obszary przyrodniczo cenne. Poprosiła

o podjęcie tematu wizji uzdrowiska oraz zwróciła uwagę, iż m.in. od decyzji radnych

dzisiaj. zależy. co się będzie działo po nas. Następnie przypomniała, iż w tym roku

kończy się obowiązek prowadzenia działalności uzdrowiskowej przez Spółkę

i poprosiła o informację o zobowiązaniach podjętych przez Spółkę. Na zakończenie,

Pani Czesława Gasik poprosiła: nie zaprzepaśćmy tego co zrobiliśmy dła

Konstancina-Jeziorny przez te wszystkie lata, chrońmy naszą przyrodę.

•• Pan Marek Górski zwrócił się z podziękowaniami za współpracę w trakcie mijającego

roku oraz opowiedział o inicjatywie powstania kałendarza na 2022 rok podjętej przez

Towarzystwo Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina oraz Stowarzyszenie „Nasz

Konstancin”. Powstaniu kałendarza przyświecały dwa główne cele: przypominanie

dziedzictwa uzdrowiska oraz Szłachetna Paczka, tj. chęć wsparcia charytatywnego

mieszkańców Konstancina-Jeziorny. Następnie złożył życzenia świąteczne wszystkim

obecnym i w imieniu Stowarzyszenia rozdał kalendarze obecnym w sali posiedzeń.

•„ Pan Andrzej Stolarski, mieszkaniec ułicy Ostrołęckiej, który przedstawił sprawę

konieczności przebudowy nawierzclrni tej ulicy. Poprosił Radę Miejska

o wypowiedzenie się w tej kwestii.
• Pani Elżbieta Bąjkowska-Mąjorkiewicz. mieszkanka Skolimowa od urodzenia,

wyrazia swoje zadowolenie z powodu tego, iż problem ulic Ciechanowskiej

i Ostrołęckiej został poruszony. Poinformowała, iż ulicy Ciechanowskiej dotyczą te

same problemy, które występują również na ulicy Ostrolęckiej, tj. ogromne

nierówności oraz gromadzenie się na jej powierzchni wody. Zaapelowała

o piłne rozpoczęcie remontu tych ulic i zabezpieczenie tego terenu, aby było

bezpiecznie i zdrowo dla mieszkańców.
+ Pan Zygmunt Włodarczyk zwrócił się z pytaniem o termin uchwalenia miejscowego

płan zagospodarowania przestrzennego dla Kępy Okrzewskiej i Kępy Oborskiej.

Odpowiedzi udzieliła Kierownik Ewa Klimkowska-Sul. Następnie, zwrócil się
z pytaniem kto sprawdza i kto odpowiada za wyniki pomiarowe stanu powietrza
w gminie. Odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk. Kolejne zapylanie dotyczyło
Muzeum Wycinanki w Mirkowie: kto z tego korzysta? Czy coś się dzieje w tej
materii? Czy to jest potrzebne? Wydano ogromne pieniądze na Len cel. Odpowiedział
Burmistrz Kazimierz Jańczuk.
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* Panowie Piotr Kozera i Maciej Sadowski poinformowali, iż reprezentują kilkadziesiąt
rodzin mieszkających w Gassach, które są zaniepokojone planowaną w pobliżu ich
domów budową lądowiska dla śmigłowców. Zauważył, iż w tak ważnej sprawie
mieszkańcy powinni być informowani zdecydowanie skuteczniej. Lądowisko
położone tak blisko zamieszkanych domów stanowić będzie ogromną uciążliwość dla
mieszkańców. Odpowiedzi udzielił Zastępca Burmistrza Dariusz Zieliński. Następnie
wywiązała się krótka dyskusja. Na pytania radnego Bogusława Komosy odpowiedzi
udzieliła Kierownik Ewa Klimkowska-Sul. która poinformowała m.in., iż Burmistrz
Kazimierz Jańczuk w październiku 2021 roku wydał opinię negatywną. wskazując, iż
jest to pomysł niezgodny z obowiązującym obecnie studium oraz miejscowym planem
zagospodarowania przestrzennego.

* Mieszkanki ulicy Dolnej, Pani Regina Wiśniewska oraz jej sąsiadka zwróciły się
z prośbą o podjęcie działań w sprawie poprawienia warunków życia na ich ulicy.
poprzez naprawę drogi i zainstalowanie oświetlenia przy ulicy. Poprosiły
o przyspieszenie działań w tej sprawie. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz
Jańczuk.

* Pani Lilia Sokół zabrała głos w sprawie projektu uchwały umieszczonego w punkcie
14 zawiadomienia nr BRM.0004.179.2021, dot. dopłaty do I m3 ścieków i zwróciła
się z pytaniem czy gmina założyia wlasne liczniki pomiarów zgodnie z zaleceniem
NIK. Burmistrz udzielił odpowiedzi przeczącej. Następnie, Pani Sokól zwróciła się
z pytaniem dot. projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy (pkt 28 porządku
obrad). Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady Miejskiej.

•• Pan Jan Strękowski, mieszkaniec ulicy Kołobrzeskiej w Skolimowie wyraził swoje
poparcie dla wniosków radnego Krzysztofa Baj kowskiego, które zostały zgłoszone na
posiedzeniu Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych, a dotyczyły
wyodrębnienia ulic z terenu Skolimowa i wpisanie ich nazw do projektu budżetu na
2022 rok.

* Pan Jerzy Klucz powrócił w swojej wypowiedzi do złożonej przez siebie skargi,
rozpatrzonej przez Radę Miejska negatywnic dla niego i przypomniał, iż w dalszym
ciągu nie otrzymał zapłaty za wykonane przez siebie ogrodzenie. Burmistrz Kazimierz
Jańczuk w odpowiedzi poinformował, iż w tej sprawie Pan Klucz zwrócił się do sądu
i wszystkie instancje orzekły, iż gmina nie jest w tej sprawie nic winna Panu
Kluczowi. Burmistrz zaproponował również, aby mieszkaniec o zapłatę zwrócił się do
wykonawcy inwestycji. Następnie wywiązała się dyskusja pomiędzy Burmistrzem
i Panem Kluczem.

* Radna Bożena Wierzbicka zabrała głos i zauważyła, iż jako mieszkańcy mamy
ogromne szczęście, iż na naszym terenie mamy Panią Czesławę Gasik, która strzeże
Konstancina jak anioł i robi wszystko, aby uzdrowisko pozostało uzdrowiskiem.

* Pan Mieczysław Józef Banach zauważył. iż —Jego zdaniem-Skołimów Północny od
wieLu lat jest częścią miasta pomijaną. jest wiele ulic, które potrzebują szczególnej
opieki. np. ulica Bydgoska.

Przewodnicząca Rady oddała przewodniczenie obradom Wiceprzewodniczącemu Andrzejowi
Cieślawskiemu, który przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad 6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioskt

Radny Krzysztof Bajkowski podziękowaŁ że informacja o planowanej sesji pojawia
się nie tylko na stronie BłP, ale również na internetowej stronie gminy. Zwrócil się
z prośbą, aby zamieszczać te informacje nieco wcześniej. Następnie zwrócił się
z pytaniem odnośnie sytuacji w Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji. Odpowiedzi
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udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk, który poinformowal. iż otrzymał pisemną

informację z przeprowadzonego audytu. jednak po jej przeanalizowaniu. zdecydowal.

iż należy rozszerzyć kontrolę.

Radny Arkadiusz Zewar poinformował, iż odbył rozmowę z mieszkańcami

Skolimowa pn-zach. którzy chcą przebudowy ulic na tym terenie, ale nie chcą

dzielenia inwestycji na poszczególne ulice. Poprosił o zastanowienie się jak

skutecznie zacząć te inwestycje w” przyszłym roku. Zwrócił się również z prośbą do

Burmistrza, aby zająć się terenem Skolimowa, bo bardzo odbiega od standardów

Konstancina-Jeziomy.

Radna Aleksandra Kostrzewska zwróciła się z pytaniem do Burmistrza Kazimierza

Jańczuka O tzw. koszyki ratunkowe, umieszczenie których w szkołach z terenu gminy.

zaproponowala jakiś czas temu. Przypomniała, że to bardzo popularna i potrzebna

akcja. Burmistrz poinformował, iż rozpoznanie tematu wśród dyrektorów szkół

wskazuje na negatywne opinie w tej sprawie.

) Radny Bogusław Komosa zwrócił uwagę na narastający problem dot. konieczności

dopłat przez gminę do odbioru odpadów komunalnych. zaprotestował przeciwko

temu. Poinformował również, iż nie otrzymał umów zawartych z firmą Lekaro.

o które wnioskował w ramach informacji publicznej. Przewodniczący Komisji

Budżetu, Inwestycji i Spraw Mąjątkowych Andrzej Cieślawski przypomniał, iż na

ostatnim posiedzeniu ww. Komisji zapadla decyzja o zwołaniu specjalnego

posiedzenia Komisji Budżetu poświęconego tej sprawie.

Radny Bogusław Komosa zaproponował podjęcie wniosku o skierowanie do Komisji

Rewizyjnej prośby o zweryfikowanie dwóch ostatnich umów zawartych z firmą

Lekaro pod kątem finansowym i zabezpieczenia interesów mieszkańców.

W wyniku głosowania: za- ł6, przeciw -0. wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła

powyższy wniosek.

Radna Renata Wieczorek poinformowała, iż skierowała do Burmistrza pismo

W sprawie przytułku w Czaplinku, jednak nie otrzymała na nie odpowiedzi. Zwróciła

się z prośbą o jej udzielenie. Burmistrz Kazimierz Jańczuk odpowiedział, iż dopyta

swoich pracowników w tej sprawie i udziełi odpowiedzi.

> Radna Agata Wilczek przypomniała. iż na niedawnym posiedzeniu Komisji

Bezpieczeństwa. Oświaty. Kultury i Sportu glos zabierała mieszkanka, która miala

szereg pytań odnośnie biegu organizowanego z okazji finału Wielkiej Orkiestry

Świątecznej Pomocy w styczniu 2022 roku, która już po ww. posiedzeniu Komisji

ponownie zgłosiła się do Przewodniczącej Rady i poinformowała, iż w organizacji

biegu organizatorzy napotykają opór ze strony GOSiR. Burmistrz Kazimierz Jańczuk

odpowiedział, iż wedlug jego wiedzy na dzień dzisiejszy wszystko jest dopięte w tej

sprawie.

8



Ad 7 - Informacja Burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji Jinansowej gminy,
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Brak pytań.

Ad 8 - Informacja Przewodniczącej Rad;” Miejskiej opracy między sesjami.

Brak pytań.

Ad 9 - Projekt uchwaly w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2021.

Skarbniczka Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
poinformował, iż członkowie Komisji Budżetu opiniowali ww. projekt uchwały bez
autopoprawki, a na kolejnym posiedzeniu Komisji zaopiniowali również wprowadzaną
autopoprawkę, w obydwu przypadkach opinia Komisji byla pozytywna.

Pytań brak.
W wyniku glosowania: za- 18, przeciw-Iq wstrzymało się - I Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 448/VIII/34/202 1.

Ad 10 - Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2 028.

Skarbniczka Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
poinformował, iż członkowie Komisji Budżetu opiniowali ww. projekt uchwaly bez
autopoprawki, a na kolejnym posiedzeniu Komisji zaopiniowali również wprowadzaną
autopoprawkę. w obydwu przypadkach opinia Komisji była pozytywna.

Pytań brak.
W wyniku glosowania: za- 17. przeciw-2. wstrzymało się - O Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 449/VIII/34/2021.

Ad J I - Projekt uch wa4” w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasajqcych z upływem
roku budżetowego 2021 oraz ustalenia planuJinansowego tych wydatków.

Skarbniczka Maila Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
poinformowaŁ iż czionkowie Komisji Budżetu opiniowali ww. projekt uchwaly bez
autopoprawki, a na kolejnym posiedzeniu Komisji zaopiniowali również wprowadzaną
autopoprawkę, w obydwu przypadkach opinia Komisji była pozytywna.

Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę
wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 450/VIII/34/2021.
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Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zarządziła przerwę XV obradach.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad 12 -Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok

2022:
1) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem i materiałami

informacyjnymi.

Skarbniczka Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

2) odczytanie opinii Komisji właściwej do spraw budżetu.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych odczytał ww. opinię

(stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu).

3) odczytanie opinii Reionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie o projekcie uchwały

budżetowej oraz o Wieloletniej Prognozie Finansowej.

Skarbniczka Marta Niedzielska odczytała ww. opinię (stanowi ona załącznik do niniejszego

protokołu).

4) dyskusja nad proiektem uchwały budżetowej i głosowanie nad zgłoszonymi

wnioskami.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż poza wnioskami podjętymi na posiedzeniu Komisji

Budżetu (...) zgłoszone zostały dodatkoe dwa wnioski. Wnioski złożyli radna Irena Słiwka

oraz radny Grzegorz Szewczyk. Dotyczą one zwiększenia dotacji dla OSP Slomczyn oraz dla

OSP Jeziorna. Przewodnicząca zaproponowała. aby w pierwszej kolejności przegłosować

wnioski zgłoszone na posiedzeniu Komisji Budżetu, a w dalszej kolejności nowe wnioski.

Następnie otworzyła dyskusję nad projektem uchwały budżetowej.

Radny Bogusław Komosa poinformował, iż również chciałby zgłosić wniosek polegający na

zdjęciu kwoty 300 000.00 zł — strona 16. Następnie przedstawił swoją ocenę projektu

budżetu, mówiąc: projekt budżetu nie podoba mi się i będę glosował przeciwko. W roku

2021 nie zrealizowano żadnego mojego wniosku, żaden mój wniosek na 2022 rok również nie

został uwzględniony. Gmina od 11 lat nie w)budowała żadnego mieszkania komunalnego,

żadnej ścieżki rowerowej, nie równane są wiejskie drogi, na zakup terenów pod inwestycje

czy drogi, przeznaczone jest w projekcie budżetu półtora miliona złotych, a zgodnie

z podjętymi uchwałami potrzebna jest kwota 10000 000,OOzł —nikt nie wie skąd to

weźmiecie. Wydatki bieżące są za wysokie. wydatki inwestycyjne zbyt małe. Gmina pomimo

wysokich dochodów nie rozwija się.
Radny Krzysztof Bajkowski zwrócił się z prośbą o możliwość przedstawienia prezentacji na

slajdach, która odnosi się do jednego z podjętych na posiedzeniu Komisji Budżetu (j
wniosków. Przewodnicząca wyraziła zgodę. Następnie, radny Baj kowski zaprezentował

zdjęcia odnośnie ulic w Skolirnowie pn-zach i przedstawił ich sytuację. Zaapelował

o współpracę, abyśmy dążyli do realizacji przebudowy tych ulic, a nie tylko do zapisów po
stronie finansowej.
Radny Arkadiusz Zewar zauważył, iż jego zdaniem 5Ą dwa wyjścia w tej sprawie: albo idąc

tokiem myślenia radnego Bajkowskiego dodać jeszcze inne nazwy ulic z terenu Skolimowa

(ulicę Dolną i ulicę Kościuszki) i zapisać je w budżecie do realizacji, albo nie określać

z nazwy żadnej z ulic. Poprosił o opinię w tej sprawie Burmistrza Kazimierza Jańczuka.
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Burmistrz w odpowiedzi zgodził się z ostatnim zdaniem wypowiedzi radnego Krzysztofa
Bajkowskiego, iż ważne jest abyśmy dążyli do realizacji przebudowy ulic Skolimowa
pn -zach, a nie tyLko do zapisów po stronie finansowej oraz przedstawił pełny obraz sytuacji.
Gmina ki]ka lat temu zbudowała kolektor odwodnieniowy ulicy Kościuszki. który przechodzi
pod jezdnią drogi 721 na działkę gminną przy ulicy Pułaskiego 4. gdzie poprzez separator
wody opadowe i roztopowe są odprowadzane do rzeki Jeziorki. W etapie I. zleconym
projektantom, gmina posiada kompletną dokumentacje. na to aby można było rozpocząć
przebudowę dróg etapu I. czyli, między drogą wojewódzką i ulicą Kołobrzeską, która nie
wchodzi do etapu I. a ulicą Sniadeckich. Mieszkańcy tego rejonu do decyzji Starosty
Piaseczyńskiego wydanej w formie ZRID. złożyli odwołanie do Wojewody. Wojewoda
rozpatrzył sprzeciw mieszkańców i skierował sprawę do ponownego rozpatrzenia przez
Starostę, jednocześnie nie uwzględniąjąc żadnego wniosku mieszkańców. W odpowiedzi do
Starosty, Wojewoda zawarł swój punkt widzenia na wydaną przez Starostę decyzję i wezwał
go do ponownej analizy. Mając te wiedzę w projekcie budżetu przygotowano środki
finansowe na rozpoczęcie robót z etapu pierwszego, o którym była mowa powyżej, w kwocie
2 500 000,00 zł. następnie przeprowadzona została w Urzędzie analiza co należy wykonać
w pierwszej kolejności. Z uwagi na to, iż rejon ten wymaga odwodnienia przed budową
infrastruktury drogowej, logicznym wydaje się budowa tych ulic zaczynając od ulicy
Kościuszki, gdzie należy wykonać wpusty w drodze do sieci kanalizacji deszczowej, a także
odejścia do odwodnienia ulicy Dolnej, ulicy Bema i Traugutta, które są prostopadłe do ulicy
Kościuszki. Pytanie na ile pieniędzy wystarczy z przeznaczonej kwoty, rozstrzygnie przetarg.
Na tym polega propozycja ze strony Burmistrza w projekcie budżetu na 2022 rok.
Równolegle, gmina wylonita projektantów do przebudowy i remontu dróg etapu II od ulicy
Kołobrzeskiej i łącznie z nią do ulicy Głowackiego i górnej części ulicy Kabackiej. Kluczem
do rozwiązania możliwości przebudowy tych dróg jest ich odwodnienie. Projektanci pokazali,
że z części tych ulic, jak Ostrołęcka. Ciechanowska i inne, które przylegają do ulicy
Kołobrzeskiej. wody będą musiały spłynąć do kanalizacji umieszczonej w ulicy
Kołobrzeskiej. z części zaś odwodnienie będzie musiało być skierowane do ulicy Kabackiej.
ho tak 54 usytuowane nachylenia tych dróg. Projektanci pokazują również, że wody z ulicy
Kołobrzeskiej nie mogą spłynąć bezpośrednio do kanału rzeki Jeziorki, bo nie będzie takiego
pozwolenia wodno-prawnego. Z uwagi na to projektują zbiornik retencyjny na działce
gminnej przy ul. Kołobrzeskiej, wobec czego warunkiem budowy dróg leżących -jadąc ulicą
Kołobrzeską w kierunku do ulicy Głowackiego na prawo - jest stworzenie możliwości zrzutu
wód z tych dróg do ulicy Kołobrzeskiej, a z niej do zbiornika retencyjnego, nie ma innego
rozwiązania. Część zaś wód z dróg nachylonych w kierunku ulicy Kabackiej będzie
odprowadzana do sieci kanalizacji deszczowej usytuowanych w ulicy Kabackiej. Powstaje
pytanie: co się stanie dalej z wodami w ulicy Kabackiej? Według projektantów, powstaną tam
dwa zbiorniki retencyjno-odparowujące. Warunkiem budowy niektórych ulic, jak Ostrołęcka
czy Ciechanowska jest zbudowanie odwodnienia w ul. Kabackiej wraz ze zbiornikami
retencyjnymi. W dalszej części swojej wypowiedzi, Burmistrz odniósł się do wniosku
radnego Krzysztofa Baj kowskiego. który został zgłoszony i przegłosowany na ostatnim
posiedzeniu Komisji Budżetu (...)„ tj. aby z kwoty 2 500 000.00 złotych wydzielić kwotę
500 000,00 zł na budowę ul. Ciechanowskiej i 500 000.00 zł na budowę uł. Ostrołęckiej.
Projektanci pokazują, ze ułice są bardzo wąskie i nie można w nich umieścić żadnego
kolektora ściekowego. Wobec czego wody muszą spłynąć powierzchniowo w kierunku ulicy
Kołobrzeskiej i Kahackiej. a z kierunku ulicy Kabackiej do zbiornika retencyjnego i dalej do
kanału rzeki Jeziorki. Grunt na tych ulicach jest gliniasty, co oznacza. ze wsiąkanie wód
opadowych i roztopowych jest bardzo niewielkie. Projektanci wobec tego, projektują na
głębokości ok. 80-90 centymetrów od dzisiejszej powierzchni gruntu gliniastego zastąpienie
go gruntem przepuszczalnym. Nie ma zatem możliwości, aby zgodnie z życzeniem niektórych
mieszkańców, położyć na tych drogach jak najszybciej asfalt. ho grozi to zalaniem
nieruchomości położonych przy tych drogach. Jednym z elementów przebudowy będzie więc
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wymiana gruntów, część wód opadowych i roztopowych zostanie zatrzymana w trakcie
spływu, a nadmiar wód które nie zdążą się wchłonąć. np. przy deszczach nawalnych, zostanie
odprowadzonych do ulicy Kołobrzeskiej i dalej do zbiornika retencyjnego, a na końcu do
kanału rzeki Jeziorki. Podobnie sytuacja wygiąda na ulicy Ciechanowskiej. Mając taką
świadomość, Państwo radni podejmiecie decyzję, czy podzielić środki finansowe dwa i pół
miliona lub dwa miliony trzysta tysięcy w przypadku przeznaczenia 200 tysięcy złotych na
dokumentacje projektową odwodnienia tego terenu, wiedząc że kolejność przebudowy dróg
będzie zateżeć od kolejności odwodnienia, na trzy części: pięćset tysięcy na Ciechanowską.

pięćset tysięcy na Ostrołęcką i zostaje kwota milion trzysta tysięcy na przebudowę ulic etapu
pierwszego. który to etap zdaniem pracowników Ratusza powinien rozpocząć się od ulicy
Kościuszki. Następnie Burmistrz zwrócił się do pracowników Biura Rady Miejskiej

o zaprotokołowanie jego wypowiedzi. bowiem w zależności od rodzaju decyzji podjętej przez
Radę Miejską, może zdażyć się tak, iż część radnych i mieszkańców będzie winić Burmistrza

o niewykorzystanie środków przeznaczonych na ten cel. Na dziś jest już wiadomo, że budowa
ulic Ostrołęckiej i Ciechanowskiej jest uzależniona od kolektora odwodnieniowego

i zbiornika retencyjnego przy ul. Kołobrzeskiej, od odwodnienia ulicy Kabackiej i dwóch

zbiorników retencyjnych odparowujących. Taka jest logika wydarzeń. Dlatego jestem
zwolennikiem przeznaczenia kwoty 200 tysięcy złotych na dokumentację odwodnienia ulicy
Kołobrzeskiej i Przyrzecza oraz pozostawienia kwoty dwa miliony trzysta tysięcy złotych na
rozpoczęcie prac budowlanych w etapie pierwszym. Czy uda się przeznaczone środki
wykorzystać w całości, W 2022 roku? To będzie zależało od tego. kiedy Starosta wda
decyzję w sprawie przebudowy ulic etapu pierwszego, w związku z postanowieniem

Woj ewody, kiedy ta decyzja stanie się ostateczna, czy mieszkańcy tego rejonu będą
protestować i dopiero wtedy będzie można ogłosić przetarg na budowę ulicy Kościuszki,

która stwarza możliwość odwodnienia i budowy ulicy Dolnej. Konieczne jest również

wydanie decyzji środowiskowej oraz również raportu oddziaływania na środowisko.

Właściwością Burmistrza jest podjęcie decyzji w tej sprawie. Po analizie w Urzędzie Miasta i
Gminy zapadła decyzja o przedłożeniu przez projektanta ww. raportu jako elementu wydania
decyzji środowiskowej przez Burmistrza Gminy.
Następnie. głos zabrał ponownie radny Arkadiusz Zewar. który zapytał: czy dzieląc te środki
jest możliwa realizacja przebudowy ulicy Ostrołęckiej i Ciechanowskiej W przyszłorocznym
budżecie? Poprosił o odpowiedź tak lub nie. Burmistrz odpowiedział, iż taka odpowiedź nie
jest możliwa oraz przypomniał, iż wszystkie uwarunkowania zostały przez niego wymienione

w poprzedniej wypowiedzi.
W dalszej części obrad wywiązała się dyskusja w tej sprawie pomiędzy radnymi:
Arkadiuszem Zewareni, Krzysztofem Bajkowskim, Bogusławem Komosą oraz
Włodzimierzem Wojdakiem. Na pytania odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk,
Radna Aleksandra Kostrzewska zwróciła się z pytaniem dot. dotacji udzielanej
niepublicznym przedszkolom, gdyż uzyskała informację, iż stawka jest wyliczana w sposób
nieprawidłowy. Burmistrz odpowiedział. iż w budżecie przewidziana jest niezbędna kwota na
ten cel, natomiast wysokość dotacji dla konkretnego przedszkola uzależniona jest od wielu
zmiennych i jest weryfikowana na podstawie takich czynników jak np. miesięczna lista
obecności danego dziecka w przedszkolu czy szkole, czy też poprzez posiadanie orzeczenia
o niepełnosprawności.
Przewodnicząca Rady Agata Wilczek poinformowała, iż w tej części obrad odbędzie się
głosowanie nad wszystkimi zgłoszonymi wnioskami.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-0, wstrzymało się- ł Rada Miejska podjęła wniosek
o zwiększenie dochodów w dziale 700 rozdział 70005 w pozycji ul. Bielawska 4a o kwotę
550 000.00 złotych (z kwoty I 400 000.00 do kwoty I 950 000.00 zł).
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W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-0, wstrzymało się- ł Rada Miejska podjęła wniosek
o zmniejszenie wydatków majątkowych w dziale 754 rozdział 754ł2 o kwotę 50 000,00 zł,
poprzez wykreślenie punktu I b: Budowa strażnicy OSP Słomczyn.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-0, wstrzymało się- Rada Miejska podjęła wniosek
o zmniejszenie wydatków majątkowych w dziale 754 rozdział 75412 o kwotę 50000,00 zł,
poprzez wykreślenie punktu Id: Budowa strażnicy OSP Kawęczynek.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęla wniosek
o zwiększenie wydatków mąjątkowych w dziale 754 rozdz. 754ł2 pkt 3: Pozostałe wydatki
majątkowe, poprzez dodanie ppkt b) pod nazwą: „Dotacja celowa na dofinansowanie zakupu

samochodu pożarniczego dla jednostki OSP Słomczyn w kwocie 250 000.00 zł”.

W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (ł9 radnych) Rada Miejska podjęta wniosek
o wprowadzenie w budżecie gminy na rok 2022 zadania pod nazwą: ..Projekt i budowa
ścieżek rowerowych przy gminnych szkołach w kwocie 400 00000 zł”.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła wniosek, aby
w rozdziale 600ł6 po stronie wydatków Gminy. w miejscu wydatki majątkowe w podpunkcie
.„e) Przebudowa dróg wraz z odwodnieniem na terenie Skolimowa północno-zachodniego”,
dokonać zmniejszenia o kwotę 200 000.00 złotych, jednocześnie dodając podpunkt ..s)
„Yrzebudowa ulicy Kołobrzeskiej. na odcinku od drogi 721 do uI. Chylickiej i części ul.
Przyrzecze wraz z odwodnieniem do rzeki Jeziorki” w kwocie 200 000%00 złotych.

W wyniku głosowania: za- 12, przeciw-3, wstrzymało się- 3 Rada Miejska podjęła wniosek.
aby w rozdziale 600ł6 po stronie wydatków Gminy. w miejscu wydatki majątkowe
w podpunkcie „.e) Przebudowa dróg wraz z odwodnieniem na terenie Skolimowa
północno-zachodniego” dokonać zmniejszenia o kwotę 500 000,00 złotych, jednocześnie
dodając podpunkt „.t” pod nazwą: .przebudowa ulicy Ostrołęckiej” w kwocie 500.000 zł

W wyniku głosowania: za- 12. przeciw-5. wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęta wniosek.
aby w rozdziale 60016 po stronic wdatków Gminy. w miejscu wydatki majątkowe
w podpunkcie .„e) Przebudowa dróg wraz z odwodnieniem na terenie Skolimowa
północno-zachodniego” dokonać zmniejszenia o kwotę 500 000.00 złotych, jednocześnie
dodając podpunkt ..u” pod nazwą: „przebudowa ulicy Ciechanowskiej” w kwocie 500.000.00
złotych.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1. wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęła wniosek
o zmniejszenie kwoty w dziale 921, rozdzia 92105 wydatki bieżące pkt 4- Dotacja celowa,
Dotacja na Muzeum Konstancina

— 20 000.00 zł oraz Dotacja na Muzeum Wycinanki —

25 000,00 zł, zwiększając dział 92ł, rozdział 92109 wydatki bieżące pkt I — Dotacja
podmiotowa dla Ośrodka Kultury w Konstancinie-Jeziornie o kwotę 45 000,00 zł.

W wyniku głosowania: za- ł8, przeciw-1, wstrzymało się- O Rada Miejska podjęła wniosek
o dopisanie w budżecie gminy na rok 2022 w dziale 750, rozdział 75075 wydatki bieżące
w punkcie ł Promocja gminy, hasła pod nazwą: -zakup albumów i książek promujących
Gminę Konstancin-Jeziorna.
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W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-0, wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęta wniosek

o przeniesienie środków na zakup samochodu dla OSP Słomczyn z działu 600. rozdz. 60016

wydatki majątkowe pkt I. ppkt h w wysokości 100 000,00 zł i dodanie kwoty 100 000,00 zł

do działu 754, rozdz. 75412, poz. wydatki majątkowe w pkt b - dotacja celowa na zakup

samochodu pożarniczego dła OSP Słomczyn.

W wyniku głosowania: za- 18. przeciw-0, wstrzymało się- I Rada Miejska podjęła wniosek

o przeniesienie środków na zakup samochodu dla OSP Konstancin-Jeziorna z działu 600,

rozdz. 60016 wydatki majątkowe pkt 1. ppkt h w wysokości 100 000,00 zł i dodanie kwoty

100 000,00 zł do działu 754, rozdz. 75412, poz. wydatki majątkowe w pkt 3, ppkt a - dotacja

celowa na dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego dla OSP Konstancin-Jeziorna.

W wyniku głosowania: za- 10, przeciw-7. wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęła wniosek

o zdjęcie kwoty 300.000 zł z dz. 600. rozdz. 60022, poz. wydatki bieżące pkt ł i dodanie tej

kwoty do zadania budowa ścieżek rowerowych przy gmimiych szkołach.

Po przegłosowaniu powyższych wniosków, przewodnicząca Rady zaproponowała zmianę

porządku obrad, polegającą na umieszczeniu ppkt-u 5: „głosowanie nad uchwałą budżetową”

w punkcie 33 porządku obrad oraz przeniesienie punktu 13 do punktu 34, przez co numeracja

punktów od 14 w dół przesunie się na pozycję od 13 w dół.

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-ł. wstrzymało się- O Rada Miejska podjęla wniosek

dot. zmiany porządku obrad — przeniesienie głosowania z pkt. 12.5 do pkt. 33 porządku

obrad.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymalo się- O Rada Miejska podjęła wniosek

dot. zmiany porządku obrad — przeniesienie pkt. 13 do pkt. 34 porządku obrad.

Ad 13 - Projekt uch wały w sprawie ustalenia jednostkowej stawki dotacji przedmiotowej

z przeznaczeniem na dopłatę do J m 3 ścieków dla samorządowego zakładu budżetowego —

Zakład Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na 2022 r.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały oraz udzielił odpowiedzi na

pytania radnego Bogusława Komosy oraz radnego Krzysztofa Bajkowskiego.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-2. wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęła ww.

uchwalę.
Nadano jej numer 45 ł/VIII/34:”2021.

Ad 14 - Projekt uchwały w sprawie zasad ustalania i przekazywania z budżetu Gminy

Konstancin-Jeziorna środkówJinansowych wynikających z rozliczenia podatku od to warów
i usług związanego z działalnością statutową samorządowego zakładu budżetowego - Zakład
Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie.

Dyrektor Edward Skarżyński przedsawil ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątko\ch Andrzej Cieśławski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Pytań brak.
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W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się- O Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 452/VIII/34/2021.

Ad 15 - Projekt uch wały w sprawie zmiany uchwały 225/VI/22/2012 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Statutu Zakładu
Gospodarki Kotnanalnej w Konstancinie-Jeziornie.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawila pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
?4adano jej numer 453/VIII/34/2021.

Ad 16- Projekt uch wały iy sprawie ustalenia jednostko wyciu stawek dotacji przedmiotowych
na pokrycie wpłat na fundusze remontowe wspólnot mieszkaniowych wedlug udziału
iykzsn ości należącej do Gminy Konstancin-Jeziorna dla zakładu budżetowego - Zakład
Gospodarki Komunalnej w Konstancinie-Jeziornie na rok 2022.

Dyrektor Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawila pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 454/VIII/34/2021.

Ad 17 - Projekt uch wały w sprawie zmiany uch wab” Radp Miejskiej Konstancin-Jeziorna nr
411/VI/33/2013 z dnia 15 maja 2013 r. w sprawie określenia przystankóiś”
komunikacyjnych, których is”laścicielen, lub zarządzającym jest Gmina
Konstancin-Jeziorna oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów.

Kierownik Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.
W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 455/VIII/34/2021.

Ad 18 - Projekt uchwały w sprawie planu dojinansowaniaforin doskonaleniu zawodowego
i ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania na doskonalenie zawodowe nauczycieli
w 2022 r.

Kierownik Magdalena Gołębiowska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawila pozytywną opinię Komisji.
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Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.

Nadano jej numer 456/Viii/34/2021.

Ad 19 - Projekt uchwały w sprawie przyjęciu Strategii Rozwiązywania Problemów

Społecznych Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 202 1-2026.

Kierownik Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.
W wyniku głosowania: za-jednoglośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwałę.

Nadano jej numer 457/VIII/34/2021.

Ad 20- Projekt uchwały w sprawie przĘjęcia Gminnego Programu ProJilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Gminy

Konstancin-Jeziorna na rok 2022.

Kierownik Magdalena Golębiowska przedstawiła ww. projekt uchwały.

Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-!, wstrzymało się- O Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 458/VIII/34/2021.

Ad 21 - Projekt uch wały ty sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy

Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości

Borowina w gminie Konstancin-Jeziorna, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako

działka ewidenc;jna numer 67/16 z obrębu 0010 Kawęczynek-Borowina.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały oraz odpowiedział na

pytania radnych: Bożeny Wierzbickiej oraz Bogusława Komosy.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęla ww. uchwałę.
Nadano jej numer 459/VIII/34/2021.

Ad 22- Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy

Konstancin-Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej
w Konstancinie-Jeziornie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka
ewidenc;jna numer 66 z obrębu 01-lO.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Radny Krzysztof Bajkowski zapytał: czy tylko część zakupionej działki będzie
wykorzystywana na cele publiczne? Odpowiedział Zastępca Kierownika Jacek Zieliński.
Radny Bajkowski zaproponował, aby wstrzymać się z podjęciem omawianej uchwały.
Radny Włodzimierz Wojdak również przedstawił swoje wątpliwości odnośnie proponowanej
uchwały, informując jednocześnie, iż będzie przeciwny jej podjęciu.
Odpowiedział Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz radny Andrzej Cieślawski.
Następnie. w wyniku głosowania: za- 9, przeciw-5, wstrzymało się- 3 Rada Miejska podjęła
ww. uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 460/VIII/34/202 ł.

Ad 23 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej
położonej w Konstancin je-Jeziornie przy zbiegu ulic Bolesława Prusa i ulicy Kościelnej,
stanowiącej działkę ewidencijną numer 25 z obrębu 03-09.

Przewodnicząca Rady odczytała tytuł projektu uchwały. a następnie przekazala prowadzenie
obrad sesji Wiceprzewodniczącemu Rady Andrzejowi Cieślawskiemu.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Radna Bożena Wierzbicka zwróciła się z pytaniem dot. wielkości powierzchni
nieruchomości.

W wyniku głosowania: za- łi, przeciw- 3. wstrzymalo się- I Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Nadano jej numer 461/yIłI/34/202ł.

Ad 24 - Projekt uchwały w sprawie nyrażenia zgody na użyczenie pomieszczeń
znajdujących się w budynku Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna, położonych
na częściach działek ewidencijnych nr 40/1, 34/2, 34/1, 33/1, 33/2, 35/2, 3 5/1, 3 8/1, 39/1,
9/4 z obrębu 01-23 oraz na częściach działek ewidencrjnych nr 136/6, 129/4, 128/4, 125/4,
12 7/4, 126/4, 130/4 z obrębu 01-14 w Konstancinie-Jeziornie, przy ul. Piaseczyńskiej 77.

Zastępca Kierownika Jacek Zieliński przedstawi] ww. projekt uchwaly.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Mąjątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.

Radny Bogusław Komosa poprosił o scalenie wszystkich działek, na których znajduje się
budynek Ratusza i poinformował, iż będzie za podjęciem uchwały. Odpowiedział radny
Andrzej Cieślawski.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podję]a ww. uchwałę.
Nadano jej numer 462/VIII/34/202ł.
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Ad 25 - Projekt uch wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 33/6 z obrębu ewid. 01-06

w Konstancinie-Jeziornie.

Kierownik Ewa Klimkowska -Sul przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Pytań brak.
W wyniku głosowania: za- 16. przeciw- O. wstrzymało się- I Rada Miejska podjęła ww.

uchwałę.
Nadano jej numer 463/VIIł/34/202 1.

Ad 26 - Projekt uch wały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 23/1 z obrębu ewid. 03-11

w Konstancinie-Jeziornie.

Kierownik Ewa Kłimkowska -Sul przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska

przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieśiawski przypomniał, iż w dniu dzisiejszym na

początku obrad sesji w tej sprawie wypowiedziała się Pani Czesława Gasik, Prezes

Towarzystwa Miłośników Piękna i Zabytków Konstancina, która wyraziła swoje negatywne

zdanie w sprawie budowy sanatorium na ww. działce. Odbyła się również w tej sprawie

dyskusja.
Radny Włodzimierz Wojdak odczytał fragment uzasadnienia do projektu uchwały.

W wyniku głosowania: za- O. przeciw- 13. wstrzymało się- 6 Rada Miejska nie podjęła ww.

uchwały.

Prowadzenie obrad sesji ponownie objęła Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek.

Ad 27 - Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly Nr 316/VIII/23/2021 z dnia 29

stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna.

Mecenas Kinga Krzyżewska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Radny Bogusław Komosa przedstawił swoje uwagi do proponowanych zmian oraz zgłosił
wniosek do projektu uchwały.
Mecenas Krzyżewska wyjaśniła powód proponowanych zmian, na co radny Bogusław
Komosa poinformował, iż gdy pełnił funkcję Przewodniczącego Komisji skarg. wniosków
i petycji, to z niektórych wydziałów notorycznie nie otrzymywał żadnych opinii, które nie
przychodziły do niego miesiącami. Członkowie Komisji nie mieli również pomocy prawnej.
kontynuował dalej radny Komosa. Następnie zauważył: ..ta pani co wyszła nic nam nie
pomagała.
Następnie, w wyniku głosowania: za- ł2, przeciw-3. wstrzymało się- 3 Rada Miejska podjęła
wniosek o nadanie punktowi ł projektu uchwały brzmienia: „Posiedzenia Komisji odbywają
się nie rzadziej niż raz na dwa miesiące”.
W dalszej części obrad, radny Bogusław Komosa zaproponował zmianę treści
punktu 2 i zwrócił się z prośbą o opinię pozostałych radnych w tej sprawie. Mecenas Kinga
Krzyżewska. a następnie Przewodnicząca Rady wyjaśnily szczególy związane z proponowaną
zmianą.



Radny Krzysztof Bajkowski również zabrał głos w sprawie proponowanych zmian, a także
zaproponował, aby nagrania z posiedzeń Komisji Rady były publikowane i dostępne również
po zakończeniu posiedzenia Komisji, podobnie jak jest w przypadku nagrań z obrad sesji.
Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady. Następnie wywiązała się dyskusja, w której
udział wzięli radni: Bogusław Komosa, Aleksandra Kostrzewska. Radna Aleksandra
Kostrzewska zwróciła się z pytaniem do mecenas Kingi Krzyżewskiej dotyczącym nagrań
z posiedzeń Komisji skarg, wniosków i petycji. Udzieliła ona odpowiedzi. W dalszej części
posiedzenia głos zabrali: radny Andrzej Cieślawski, Kierownik Joanna Bednarczyk, radna
A[eksandra Kostrzewska oraz Przewodnicząca Rady.

Następnie o możliwość zabrania głosu poprosiła mecenas Iwona Czohara, która odniosła się
do wcześniejszej wpowiedzi radnego, informującej, iż radnym w jakiś sposób nie była
udzielana pomoc prawna i zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej Rady, aby zobowiązała
ww. radnego do sprecyzowania konkretów. o których myśli, bądź które miały miejsce. Radny
Bogusław Komosa odpowiedział. iż nie prowadził notatek w tej sprawie i stwierdził dalej, iż:
.„Pani generalnie nie współpracowała z komisją”. Mecenas Iwona Czohara odpowiedziała, iż:
.Jo są gołosłowne zarzuty. Pani Przewodnicząca, bardzo bym prosiła, żeby Pan Komosa
w konkretach się wypowiedziaF”. Radny Komosa w odpowiedzi zwrócił się z pytaniem:

przy której uchwale Pani nam pomogła. komisji. przy której uchwale Pani pomogła,
proszę się wypowiedzieć. bo ja nie przypominam sobie Ł..)”. Przewodnicząca Rady
poprosiła o zachowanie spokoju. Mecenas Iwona Czohara ponownie poprosiła o złożenie na
piśmie przez radnego Komosę informacji, o których sytuacjach mówi, tak aby umożliwić
ustosunkowanie się do nich, bo w chwili obecnej radny .„rzuca bez pokrycia jakieś zarzuty
i trudno mi się nawet ustosunkować, bo nie wiem o co chodzi”, kontynuowała mecenas
Czohara.
Przewodnicząca Rady zauważyła, iż: .jeśli Pan Komosa uzna za stosowne, złoży to na
piśmie”.
Następnie Przewodnicząca Rady powróciła do omawianego projektu uchwały i udzieliła
głosu radnemu Bajkowskiemu, który zaproponował. aby wycofać projekt z obrad sesji
i wrócić do niego podczas obrad kolejnej sesji. zaproponowanej na 23 Lutego 2022 roku.
Przewodnicząca Rady przypomniała, iż wobec powyższej propozycj L radny Bajkowski
powinien zgłosić wniosek o zmianę porządku obrad. Wywiązała się krótka dyskusja. Po jej
zakończeniu radni przeszli do głosowania nad projektem uchwały.

W wyniku glosowania: za- 14. przeciw- 0. wstrzymało się- 3 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z wnioskiem.
Nadano jej numer 464/VIII/34/2021.

Ad 28 - Projekt uchwały w sprawie przyznawania diet sołtysom oraz przewodniczącym
zarządów osiedli Gminy Konstancin-Jeziorna.

Radna łwona Siudzińska przedstawiła ww. projekt uchwały oraz poinformowała, iż na
Posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska zostal podjęty wniosek, aby
miesięczna dieta sołtysa wynosiła 800,00 zł.
Radny Andrzej Cieślawski wyraził głos poparcia dla proponowanej wysokości diety
i zauważył, iż 800,00 zł. to nie jest kwota wygórowana.
Poparcie dla projektu uchwały i proponowanej kwoty 800.00 zł wyrazili również radni:
Aleksandra Kostrzewska, Grzegorz Szewczyk, Krzysztof Bąjkowski, Bogusław Komosa,
który stwierdził jednocześnie, iż nie wszyscy sołtysi zasługują na podwyżkę, Agata Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, który zauważył, iż wśród sołtysów, jak wśród radnych są mniej
aktywni i bardziej aktywni.
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W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęła wniosek
dot. projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania diet sołtysom oraz przewodniczącym
zarządów osiedli gminy Konstancin-Jeziorna- ustała się wysokość diety w wysokości 800.00
zł.
Mecenas Kinga Krzyżewska zwróciła uwagę, iż radni, którzy pełnią równocześnie funkcje
soitysów lub przewodniczących rady osiedla podczas głosowania nad ww. projektem uchwały
powirmi wstrzymać się od głosu.

W wyniku głosowania: za- 13, przeciw- 0. wstrzymało się- 1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę wraz z wnioskiem.
Nadano jej numer 465/VIII/34/2021.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek zarządziła przerwę w obradach.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad 29 - Projekt uch wały iy sprawie zmiany ty składzie osobowym Komisji skarg, wniosków
i petycji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Biura Rady Miejskiej Joanna Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwaly.

Radny Bogusław Komosa zwrócił się z pytaniem o powody rezygnacji radnego Grzegorza
Szewczyka z prac w Komisji. Radny Szewczyk odpowiedział na zadane pytanie.
Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska podziękowała
radnego Grzegorzowi Szewczykowi za współpracę w Komisji.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw- 0, wstrzymało się- I Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 466/VIII/34/2021.

Ad 30 - Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018 r., zmienionej uchwałą Nr 132/VIII/10/2019
Rady miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 19 września 2019 r.

Kierownik BRM Joatma Bednarczyk przedstawiła ww. projekt uchwały.

Pytań brak.

W wyniku głosowania: za-jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 467/VIII/34/202 ł.

Ad 31 - Projekt uch waly ty sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i
Gminy Konstancin-Jeziorna (BRM 392/2019).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji przedstawiła ww. projekt uchwały oraz
odpowiedziała na pytanie radnej Ireny Sliwki dot. dokładnego miejsca położenia drogi
będącej przedmiotem skargi.
Radny Bogusław Komosa poinformował, iż jego zdaniem droga powinna być wymieniona.
gdyż nastąpi[ szereg zaniedbań ze strony Urzędu.
Burmistrz Kazimierz Jańczuk zwrócił się do radnego Komosy, aby na piśmie wyartykułował
zaniedbania w tej sprawie.
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W wyniku głosowania: za- 13, przeciw- 3, wstrzymało się- 2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Nadano jej numer 468/VIII/34/2021.

Ad 33 - glosowanie nad uchwalą budżetową.

Skarbniczka Marta Niedzielska odczytała projekt budżetu na 2022 rok wraz z autopoprawką
i podjętymi przez Radę Miejską wnioskami.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw- 1, wstrzymało się- O Rada Miejska podjęła uchwałę
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Konstancin-Jeziorna na rok 2022.
Nadano jej numer 469/VIII/34/2021.

Następnie Przewodnicząca Rady podziękowała Pani Skarbnik Marcie Niedzielskiej.
pracownikom Urzędu oraz Burmistrzowi Kazimierzowi Jańczukowi za włożoną pracę
w przygotowanie budżetu na 2022 rok i złożyła gratulacje.

Burmistrz Kazimierz Jańczuk podziękował Radzie Miejskiej za podjęcie uchwaly budżetowej
na 2022 rok.

Ad 34 - Projekt uch wały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2 028.

Skarbniczka Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką oraz
odczytala opinię RIO w Warszawie o projekcie uchwały (stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu).

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię ww. Komisji.

Skarbniczka Marta Niedzielska odczytała ww. opinię (stanowi ona załącznik do niniejszego
protokołu).

Radny Bogus[aw Komosa zastanawiał się głośno. kto „myśtił WPF i po co? Nikt do niego
nie zagąda. Burmistrz Kazimierz Jańczuk odpowiedział. iż pomysłodawcą był Sejm RP.

W wyniku glosowania: za- 17, przeciw- 1. wstrzymało się- O Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Nadano jej numer 470/VIII/34/2021.

Ad 35- Korespondencja.

Przewodnicząca Agata Wilczek poinformowała, iż cała korespondencja zostala przesłana do
radnych drogą mailową oraz poprosiła o zadawanie pytań.
Radny Włodzimierz Wojdak zadał pytanie w sprawie złożonej do sądu skargi dot. etapu 4
mpzp: jakie będą skutki jeśli skarga zostanie uznana?
Odpowiedziały: mecenas Kinga Krzyżewska oraz mecenas Iwona Czohara, a także Kierownik
Ewa Kłimkowska —Suł.
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Ad 36 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek oraz Burmistrz Kazimierz Jańczuk złożyli kolejno

życzenia świąteczne obecnym w sali obrad, pracownikom Urzędu oraz wszystkim

mieszkańcom.

Następnie, Przewodnkząca Rady poinformowała, iż porządek obrad sesji został wyczerpany.

Poinformowała również, iż kolejna sesja pLanowana jest na dzień 23 lutego 2022 r. na godzinę

10.00.

Następnie podziękowała wszystkim za obecność i zamknęła obrady XXXłV sesji Rady

Miejskiej Konstancin-Jeziorna o godzinie 18.00.

Wszystkie glosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

(Szczegóty zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Katarzyna Goral
pR7EW”I NiflZĄCA

j1472c2et
V I Agal ?:kk
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Opinia Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majat o ch Jso
uchwały budżetowej na rok 2022 przesłanej przez B rmistrza dJ(adx

Miejskiej Konstancin- Jeziorna w dnju 15 Ijsto -

Komisja Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych analizowała przesłany projekt uchwały
budżetowej na rok 2022 na swoich posiedzeniach w dniach 16 listopada i 2 grudnia. W czasie
tych posiedzeń przeanalizowano prognozowane dochody i wydatki gminy oraz złożone przez
mieszkańców, radnych i komisje merytoryczne Rady Miejskiej wnioski do projektu uchwały
budżetowej Gminy Konstancin- Jeziorna na rok 2022.

Wnioski dot. zmian w projekcie uchwały budżetowej przyjęte przez
Komisję Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych.

ł. Wnioski zmniejszające planowany deficyt gminy w projekcie
budżetu na rok 2022

Zwiększenie dochodów:

I. Zwiększenie dochodów w dziale 700 rozdz. 70005

Dochody majątkowe- Wpływy ze sprzedaży mienia komunalnego-sprzedaż
nieruchomości- ul. Bielawska 4a : o 550.000zł z 1.400.000 zł do kwoty 1.950.000 zł

Glosowanie: za-9, przeciw-1, wstrzymało się -o

W konsekwencji:

1) Zwiększenie dochodów w rozdz. 70005
z 6.712.600 zł do kwoty 7.262.600 zł
2) Zwiększenie dochodów w dziale 700 do kwoty 7.262.600 zł

1/Dochody bieżące 8 12.600,-
2/Dochody majątkowe 6.450.000 zł

Zmniejszenie wydatków

I. Zmniejszenie wydatków majątkowych w dziale 754 rozdz. 75412 o kwotę
50000zł poprzez wykreślenie punktu ib- Budowa strażnicy OSP Słomczyn
Glosowanie: za- jednoglośnie (10 radnych)
2. Zmniejszenie wydatków majątkowych w dziale 754 rozdz. 75412 o kwotę
50.000.zł poprzez wykreślenie punktu id- Budowa strażnicy OSP Kawęczynek

Głosowanie: za-9, przeciw-0, wstrzymało się -1

Efektem przyjętych wniosków zmniejszających planowany deficyt jest zmniejszenie
kwoty deficytu o 650.000zl.
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11. Wnioski zwiększające planowany defkyt gminy w projekcie

budżetu na rok 2022

I. Zwiększenie wydatków majątkowyth w: dziale 754 rozdz. 75412 pkt 3!

Pozostałe wydatki majątkowe poprzez dodanie ppkt b) ‚„Dotacja celowa na

dofinansowanie zakupu pożarniczego dla jednostki OSP Słomczyri w kwocie 250.000

zł
Glosowanie: za- jednoglośnie (10 radnych)

2. Wprowadzenie w budżecie gminy na rok 2022 zadania pod nazwą „,Projekt

i budowa ścieżek rowerowych przy gminnych szkołach w kwocie 400.000 zł

Glosowanie: za- jednogłośnie (9 radnych)

Efektem przyjętych wniosków zwiększających planowany deficyt jest zwiększenie

kwoty deficytu o 650.000zl.

III. Wnioski przesuwające wydatki w ramach działów

budżetowych, nie powodujące zmiany kwoty detkytu gminy

w projekcie budżetu na rok 2022

I .W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (10 radnych) Komisja podjęła

wniosek, aby w rozdziale 60016 po stronie wydatków Gminy, w miejscu ydatki

majątkowe w podpunkcie ‚„e) Przebudowa dróg wraz z odwodnieniem na terenie

Skolimowa północno-zachodniego” dokonać zmniejszenia o kwotę 200 000.00

złotych, jednocześnie dodając podpunkt „,s) Przebudowa ulicy Kołobrzeskiej. na

odcinku od drogi 72] do ul. Chylickiej i części ul. Przyrzecze wraz

z odwodnieniem do rzeki ieziorki” w kwocie 200 000,00 złotych.

2.W wyniku głosowania: za- 5, przeciw-1, wstrzymało się- 4 Komisja podjęta

wniosek, aby w rozdziale 60016 po stronie wydatków Gminy, w miejscu wydatki

majątkowe w podpunkcie „e) Przebudowa dróg wraz z odwodnieniem na terenie

Skolimowa północno-zachodniego” dokonać zmniejszenia o kwotę 500 000,00

złotych, jednocześnie dodając podpunkt „t” pod nazwą: „przebudowa ulicy

Ostrołęckiej” w kwocie 500.000 zł

3.W wyniku głosowania: za- 6, przeciw-1, wstrzymało się- 3 Komisja podjęta

wniosek, aby w rozdziale 60016 po stronie wydatków Gminy, w miejscu wydatki

majątkowe w podpunkcie „e) Przebudowa dróg wraz z odwodnieniem na terenie

Skolimowa północno-zachodniego” dokonać zmniejszenia o kwotę 500 000.00

złotych, jednocześnie dodając podpunkt „u” pod nazwą: „przebudowa ulicy

Ciechanowskiej” w kwocie 500.000 zł

4.W wyniku głosowania: za- 8, przeciw-0, wstrzymało się- I Komisja podjęła

wniosek o zmniejszenie kwoty w dziale 921, rozdział 92105 wydatki

bieżące pkt 4- Dotacja celowa, Dotacja na Muzeum Konstancina — 20 000,00 zł

oraz Dotacja na Muzeum Wycinanki — 25 000,00 zł, zwiększając wydatki

w dziale 921, rozdział 92109 wydatki bieżące pkt I — Dotacja podmiotowa dla

Ośrodka Kultury w Konstancinie-Jeziornie o kwotę 45 000.00 zł. W efekcie

przyjętych wniosków zmian w dziale 921



kwota ogólna planowanych wydatków w tym dziale nie uległaby zmianie
i wynosiłaby 6.699.277 zł natomiast kwota wydatków w rozdz.92 105 wynosiłaby
238.100 zł zaś w rozdz. 92109, 4.674.284 zł.

Ponadto w wyniku głosowania: za- jednogłośnie (9 radnych) Komisja podjęła
wniosek, dotyczący zmiany tekstowej, polegający na dopisaniu w dziale 750.
rozdział 75075 wydatki bieżące w punkcie 1/ Promocja gminy, hasła pod nazwą:” -

zakup albumów i książek promujących Gminę Konstancin-Jeziorna”.

W efekcie przegłosowanych wniosków przez Komisję Budżetu Inwestycji
i Spraw Majątkowych planowany deflcyt w projekcie budżetu na rok
2022 nie uległby zmianie i „nosiłby 32.519.459 zł.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (10 radnych) komisja
pozytywnie opiniuje cały projekt uchwały budżetowej wraz
z przeglosowanymi wnioskami.
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UCHWAŁA Nr 3.hj30812021
Składu Orzekającego

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
z dnia 13 grudnia 2021 roku

w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna projekcie uchwały
o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2028.

Na podstawie art. 13 pkt 3 w związku z art. 19 ust. 2 oraz art. 20 ustawy z dnia 7 października 1992 r.
o regionalnych izbach obrachunkowych (tj. Dz. U. z 2019 r. poz. 2137) i art. 246 ust. 1 ustawy z dnia
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 305 z późn. zm) - Skład Orzekający
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie:

Przewodnicząca: - Karolina Aszkiełowicz
Członkowie: - Agata Pączkowska

- Konrad Pachocki

uchwała, co następuje:

Pozytywnie opiniuje przedłożony przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna projekt uchwały
o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2028.

*2

Uchwała podlega opublikowaniu przez Gminę Konstancin-Jeziorna w trybie określonym w art. 246 ust. 2
w związku z art. 230 ust. 3 cyt. ustawy o finansach publicznych.

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
wterminie 14 dni od daty jej doręczenia.

Uzasadnienie

W dniu 15 listopada 2021 r. do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie, drogą elektroniczną, wpłynął
projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Konstancin-Jeziorna na lata 2022-
2028.

W ocenie Składu Orzekającego przedmiotowy projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej (WPF) spełnia
wymogi określone w art. 226 -228 cyt. ustawy o finansach publicznych, a także w zakresie upoważnień
sformułowanych na podstawie art. 228 ww. ustawy.

Okres sporządzenia WPF uwzgtędnia dyspozycje art. 227 cyt. ustawy o finansach publicznych, gdyż
obejmuje lata na jakie przyjęto limity wydatków na przedsięwzięcia określone w załączniku Nr 2 do projektu
uchwały oraz okres, na który zaciągnięto lub planuje się zaciągnąć zobowiązania dłużne określone
w załączniku Nr 1.

Stwierdzono zgodność pomiędzy projektowaną Wieloletnią Prognozą Finansową w części dotyczącej 2022
roku i projektem uchwały budżetowej na 2022 rok w zakresie wymaganym art. 229 ustawy o finansach
publicznych.

Planowane wydatki bieżące nie przekraczają zaplanowanych dochodów bieżących, co oznacza spełnienie
wymogu wynikającego z art. 242 cyt. ustawy o finansach publicznych

Wg projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej zadłużenie Gminy na koniec 2022 roku wyniesie
16 519 459,00 zł co stanowi 9,30% planowanych na ten rok dochodów.

W zakresie obciążenia długiem stwierdzono, że spełnione zostały wymogi art. 243 cyt. ustawy o finansach
publicznych dot. indywidualnego wskaźnika obciążenia długiem, przy czym w 2022 roku prognozowane
obciążenia Gminy z tytułu spłaty długu z kosztami jego obsługi wynoszą 0,0005, przy wskaźniku
maksymalnym 0,1275.





Skład Orzekający wydając niniejszą opinię uzgłędnił przyjęte w Prognozie założenia, że realizacja

dochodów budżetu Gminy będzie przebiegać na poziomie kwot prognozowanych. Skład Orzekający

wskazuje na konieczność stałego monitorowania stopnia wykonania prognozowanych dochodów oraz

korekty WPF w przypadku braku możliwości dochodów na założonym poziomie.

Mając na uwadze powyższe Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie postanowił

jak w sentencji uchwały.

Eckbonicznie podpisany prznz.

Karofina Aszkielowicz: Regionalna Izba Obrachunkowa w Warszawie

dnia 13 grudnia 2021
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UCHWAŁA Nr 3.cJ31212021
SkładpOrzekającego Regionalnej Izby ObrachunkowejLJJ! w Warszawie

° z dnia 13 grudnia 2021 roku

7;

w sprawie: opinii o prdłożonym przez Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna projekcie Uchwały
Budżetowej na 2022 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy
Konstancin-Jeziorna na 2022 rok

Na podstawie art. 13 pkt 3 w związku z art. 19 ust. 2 oraz art. 20 ustawy z dnia 7 października 1992 r.
o regionalnych izbach obrachunkowych (tj. Dz. U. z 2019 r. poz. 2137) art. 246 ust. 1 ustawy z dnia
27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych (Dz. U. z 2021 r. poz. 305 z późn. zm.) - Skład Orzekający
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie:

Przewodnicząca: - Karolina Aszkiełowicz
Członkowie: - Agata Pączkowska

- Konrad Pachocki

uchwala, co następuje:

51

Wydaje pozytywną opinię z uwagami do przedłożonego przez Burmistrza Gminy Konstancin Jeziorna
projektu uchwały budżetowej na 2022 rok.

Wydaje pozytywną opinię w sprawie możliwości sfinansowania przewidzianego w projekcie uchwały
budżetowej na rok 2022 deficytu.

53

Opinię, o której mowa w 51 niniejszej uchwały stosownie do postanowień art. 238 ust. 3 ustawy o finansach
publicznych, organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego jest obowiązany przedstawić, przed
uchwaleniem budżetu, organowi stanowiącemu.

54

Opinia, o której mowa w 5 2 niniejszej uchwały podlega ogłoszeniu przez jednostkę samorządu
terytorialnego w terminie i trybie określonym w art. 246 ust. 2 ustawy o finansach publicznych.

Od niniejszej uchwały służy odwołanie do Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie
w terminie 14 dni od dnia jej doręczenia.

Uzasadnienie

Projekt Uchwały Budżetowej na rok 2022 wraz z Uzasadnieniem przedłożony został Regionalnej Izbie
Obrachunkowej w Warszawie dnia 15 listopada 2021 roku wraz z Zarządzeniem Burmistrza
Nr l66Nlll/2021 z dnia 15 listopada 2021 roku.

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie dokonał analizy i oceny ww. dokumentu
pod kątem jego kompletności, a także zgodności z obowiązującymi przepisami prawa.

W efekcie powyższego ustalił on, co następuje:

I. Opracowany przez Burmistrza projekt uchwały budżetowej na 2022 rok spełnia wymogi wynikające
z obowiązujących przepisów, a także jest kompletny i wzajemnie spójny.

W opiniowanym dokumencie planuje się:
a) dochody ogółem w wysokości 177.550.288,00 zł, z tego:



- dochody bieżące w kwocie 171.337.950,00 zł

dochody majątkowe w kwocie 6.212.338,00 zł, w tym:

b) wydatki ogółem w wysokości 210.089.747,00 zł, z tego

- wydatki bieżące w kwocie 171.337.195,00 zł

- wydatki majątkowe w kwocie 38.732.552,00 zł.

Jak wynika z powyższego planowane wydatki bieżące nie przekraczają zaplanowanych dochodów

bieżących, co oznacza spełnienie wymogu wynikającego z art. 242 ustawy o finansach publicznych

c) przychody budżetu na poziomie 32.519.459,00 zł, pochodzące z nadwyżki budżetowej z lat

ubiegłych w kwocie 16.000.000,00 zł, pożyczek z WFOSiGW i NFOŚiGW w Warszawie w kwocie

12.419.459,00 zł oraz obligacji komunalnych w kwocie 4.100.000,00 zł.

Wg projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej zadłużenie Gminy na koniec 2022 roku wyniesie

16.519.45900 zł co stanowi 9,30 % planowanych na ten rok dochodów.

Prognozowany wskaźnik spłaty długu nie przekroczy dopuszczalnego limitu, o którym mowa w art. 243

ustawy O finansach pubticznych.

Skład Orzekający zwraca uwagę, iż na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli

zaplanowano wydatki w wysokości 076% planowanych rocznych środków przeznaczonych na

wynagrodzenia osobowe nauczycieli, czym naruszono przepisy art. 70a ust. 1 Karty Nauczyciela

(Dz. U. z 2021 r. poz. 1762), który stanowi iż cyt.: „W budżetach organów prowadzących szkoły wyodrębnia

się środki na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli, z uwzględnieniem szkoleń

branżowych — w wysokości 0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia

osobowe nauczycieli (.j”, Uchwalając budżet na 2022 rok organ stanowiący powinien mieć na uwadze

powyższe.

Nadto, 15 części normatywnej projektu uchwały budżetowej stanowi ustalą że uzyskane przez Gminę

Konstancin-Jeziorna zwroty wydatków dokonanych w tym samym roku budżetowym zmniejszają wykonanie

planowanych wydatków w tym roku budżetowym. Uzyskane przez Gminę Konstancin-Jeziorna zwroty

wydatków dokonanych w poprzednich latach budżetowych stanowią dochody Gminy Konstancin-Jeziorna.

W kontekście powyższego Skład Orzekający zauważa. że w myśl art. 212 ust. I ustawy o finansach

publicznych, uchwała budżetowa określa:
1) łączną kwotę planowanych dochodów budżetu jednostki samorządu terytorialnego, z wyodrębnieniem

dochodów bieżących i majątkowych;
2) łączną kwotę planowanych wydatków budżetu jednostki samorządu terytorialnego, z wyodrębnieniem

wydatków bieżących i majątkowych;
3) kwotę planowanego deficytu albo planowanej nadwyżki budżetu jednostki samorządu terytorialnego wraz

ze źródłami pokrycia deficytu albo przeznaczenia nadwyżki budżetu jednostki samorządu terytorialnego;

4) łączną kwotę planowanych przychodów budżetu jednostki samorządu terytorialnego;

5) łączną kwotę planowanych rozchodów budżetu jednostki samorządu terytorialnego;
6) limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek oraz emitowanych papierów wartościowych,

o których mowa w art. 89 ust. li art. 90;
6a) limit zobowiązań zaliczanych do tytułu dłużnego, o którym mowa w art. 72 ust. 1 pkt 2, innych niż
określone w pkt 6;
7) kwotę wydatków przypadających do spłaty w danym roku budżetowym, zgodnie z zawartą umową, z
tytułu poręczeń i gwarancji udzielonych przez jednostkę samorządu terytorialnego;

8) szczególne zasady wykonywania budżetu jednostki samorządu terytorialnego w roku budżetowym,

wynikające z odrębnych ustaw;
9) uprawnienia jednostki pomocniczej do prowadzenia gospodarki finansowej w ramach budżetu gminy;

10) inne postanowienia, których obowiązek zamieszczenia w uchwale budżetowej wynika z postanowień

organu stanowiącego jednostki samorządu terytorialnego.

W przepisie tym ustawodawca enumeratywnie wymienił elementy. jakie powinna zawierać uchwała
budżetowa jednostki samorządu terytorialnego, nie pozostawiając swobody dla organu stanowiącego do
odmiennej możliwości kształtowania jej treści. Z art. 212 n. ustawy nie wynika zarazem, aby uchwała
budżetowa mogła zawierać cytowane postanowienia 15 projektu uchwały budżetowej. Zdaniem Składu
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Orzekającego w obecnie obowiązujących przepisach prawa brak podstawy prawnej do umieszczania tego
typu regulacji w uchwale budżetowej.

II. W projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok zaplanowano deficyt w wysokości 32.519.459,00 zł.
Pokryty zostanie on przychodami pochodzącymi z:

- nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych - 16.000.000,00 zł,
- pożyczki z WFOŚiGW i NFOŚiGW - 12.419.459,00 zł.
- obligacji komunalnych - 4.100.000,00 zł

Zaplanowane źródła sfinansowania deficytu są zgodne z art. 217 ust. 2 cyt. ustawy o finansach publicznych.

Niemniej Skład Orzekający wskazuje, iż ostateczna kwota nadwyżki z lat ubiegłych ustalona zostanie
w bilansie jednostki samorządu terytorialnego sporządzonym na dzień 31 grudnia 2021 roku, co należy
mieć na uwadze uchwalając budżet na 2022 roki dokonując wciągu roku jego zmian.

Mając na uwadze powyższe Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie postanowił
jak w sentencji niniejszej uchwały.

EekI,oczre poisanypfzez:

(Me 13 Azzkieow.cz; Regotaila Izba Qoono*a W WzaMt

oca13Ą.n2O2lr.
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